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PROTOKÓŁ NR   XVII/08 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  31 stycznia 2008 roku 

 
 

XVII Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 
Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 15 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
 
W sesji udział wzięli Radni Rady Miasta : 
 

1. Ryszard Andrys, 
2. Aleksandra Bajor, 
3. Adam Bogdański, 
4. Bożena Gęzikiewicz, 
5. Mieczysław Jaszcz, 
6. Maria Kopertowska-Krawiec 
7. Michał Kunt, 
8. Stefania Martynowicz, 
9. Maria Nowakowska, 
10. Jerzy Sak, 
11. Bogusław Samosionek, 
12. Piotr Tadla, 
13. Marek Tatarewicz, 
14. Krzysztof Wojtala, 
15. Antoni Żołna, 

 
 
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli:  
 
1. Andrzej Kunt    - Burmistrza Miasta, 
2. Zbigniew Biedulski   - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. Grzegorz Tomczak   - Wicestarosta Powiatu 
4. Elżbieta Maron    - Wicerprezes MZK Spółka z o.o, 
5. Leszek Statkiewicz   - Prezes KTBS Spółka z o.o, 
6. Mieczysław Mołodciak   - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, 
7. Małgorzata Kosiewicz   - Pełnomocnik Dyrektora NZOZ  

  „Szpital Leśny” 
8. Bogumiła Rybińska   - Kierownik OPS, 
9. Jarosław Szydełko   - Dyrektor SP Nr 4 
10. Andrzej Kail    - K-S SSE 
11. Zdzisław Garczarek   - Dyrektor KCK  
12. Anna Suska    - Sekretarz Miasta, 
13. Marzena Brenk    - Naczelnik Wydz. OKiO, 
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14. Anna Wasielak    - Naczelnik Wydz. GKiL 
15. Agnieszka Żurawska-Tatała  - Kierownik BIE, 
16. Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR 
17. Andrzej Ksokowski   - radca prawny Urzędu Miasta, 
 
 
 
Proponowany porządek obrad : 
 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołu z sesji 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Informacja na temat działalności NZOZ „Szpital Leśny” w Kostrzynie nad Odrą. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) uzgodnienia ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach budżetowych i zakładach 
budżetowych będących jednostkami organizacyjnymi Miasta Kostrzyn  nad 
Odrą (druk nr 1),  

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru Osiedla Szumiłowo II etap  w Kostrzynie nad Odrą 
(druk nr 2) 

c) przystąpienia do  sporządzenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego terenów dla potrzeb Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej  Strefy 
Ekonomicznej w Kostrzynie nad Odra  i sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru ograniczonego ulicami 
Kościelna- Asfaltowa - Olczaka w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 3) 

d) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 4) 
e) wyrażenia opinii odnośnie zamiany  mienia stanowiącego własność Miasta   

Kostrzyn nad Odrą  na minie będące własnością  Miejskich Zakładów 
Komunalnych Sp. z o.o. w Kostrzynie nad Odrą poprzez zmianę w udziałach 
oraz zwiększenia udziałów  (druk nr 5a),  

f) wyrażenia zgody na używanie w obrocie oznaczenia zwierającego nazwę                                  
„Kostrzyn nad Odrą” (druk nr 6). 

g) przystąpienia do Stowarzyszenia „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 
Samorządowych” (druk nr 7), 

h) zmian Budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2008 rok (druk nr 8), 
i) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu gorzowskiego (druk nr 9) 
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5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych i doraźnych z pracy Komisji za 
2007 r.: 
a) Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych, 
c) Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, 
d) Przewodniczącego Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 
7. Sprawy różne. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 14.00 dokonał 
otwarcia obrad sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
Następnie przystąpiono do uchwalenia porządku obrad sesji. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku 
obrad sesji projektu uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za zgłoszenie zmiany 
wpisu w ewidencji działalności gospodarczej (druk nr 10). Burmistrz Miasta wyjaśnił, 
że przedsiębiorcy, którzy rozpoczęli działalność przed dniem wejścia w życie              
rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 24 grudnia 2007r. w sprawie Polskiej 
Klasyfikacji Działalności zobowiązani są dokonać przeklasyfikowania już wpisanej 
działalności.  Zmiana w ewidencji działalności gospodarczej podlega opłacie w 
wysokości 50 zł.   W oparciu o art. 7a ust.3 ustawy z dnia 19 listopada 1999r. Prawo 
działalności gospodarczej z obowiązku uiszczania tej opłaty może przedsiębiorców 
zwolnić rada gminy. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza w 
sprawie zmiany porządku obrad sesji. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Na obrady sesji przybyła Radna M. Nowakowska, a więc stan Radny liczył                         
13 Radnych. 
 
Następnie poddano pod głosowanie zmieniony porządek obrad sesji. 
Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 
  
Kolejnym punktem porządku obrad sesji  było przyjęcie protokołu Nr XVI/07 z                 
20 grudnia 2007 roku.  
 
Protokół z XVI  sesji Rady Miasta został  przyjęty. „Za”  jego przyjęciem głosowało 
12 radnych. 
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Ad. 2 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 20 grudnia 2007 r. do             
31 stycznia 2008 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Na obrady sesji przybyli : Radna Maria Kopertowska-Krawiec, Radny Ryszard 
Andrys, a więc stan Rady liczył 15 radnych. 
 
Radny A. Bogdański zapytał Pana Burmistrza, na jaki temat prowadzone                 
były rozmowy z przedstawicielami inwestora firmy Green Source w                                   
dniach 16 i 17 stycznia br. ? 
Kolejne pytanie Radnego dotyczyło przedstawienia szerszych informacji na temat 
przystąpienia do rządowego programu „Boisko w mojej gminie”. 
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że spotkanie z przedstawicielami firmy Green Source 
miało charakter podsumowujący dotychczasowe  działania zmierzające do 
uruchomienia zakładu produkcji bioetanolu. 
Odpowiadając na drugie pytanie Radnego – Burmistrz Miasta poinformował, że 
Miasto Kostrzyn zgłosiło swój udział w rządowym programie „Boisko w mojej 
gminie”, który obejmuje budowę kompleksu boisk. W ogłoszeniu do naboru 
wniosków nie określono jeszcze warunków, poza przygotowaniem terenu uzbrojonego 
pod inwestycję. Burmistrz dodał, że poprzedni projekt pn. „Blisko boisko” dotyczy 
budowy boisk przy szkołach, natomiast lokalizacja projektu „Boisko w moje gminie” 
nie została  jeszcze sprecyzowana.  
 
Radny B. Samosionek zapytał, czy znakowanie psów chipami jest obowiązkowe kto 
poniesie koszty oraz jaki obszar będzie objęty  tym zadaniem ?  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że na to zadanie ujęto środki w budżecie na 2008 
rok. Znakowanie psów chipami nie jest obowiązkowe, ale ułatwi między innymi 
ściąganie należności podatkowych za posiadanie psa. 
 
Radny M. Jaszcz zapytał się, czy doszły do skutku  rozmowy z dyrekcją „Orlen” S.A 
w sprawie podpisania umowy na dzierżawę gruntu ? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, że „Orlen” obiecał wywiązać się z 
wcześniejszych ustaleń, czego potwierdzeniem jest podpisane wstępne porozumienie. 
Ostateczny termin podpisania umowy ustalono na 31 marca 2008 r.  
 
Radna S. Martynowicz zwróciła się z prośbą o przedstawienie szczegółów niniejszej 
umowy z „Orlen” S.A. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż nie są znane jeszcze szczegóły tej umowy. 
Wstępne ustalenia dotyczą udziału miasta w przygotowaniu terenu pod inwestycję, 
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polegające na wkładzie pracy urzędników, a nie udziału finansowego. Natomiast, 
dyrekcja „Orlen” zadeklarowała przekazanie w dzierżawę części terenu zamian za 
udzieloną pomoc w realizacji inwestycji. 
 
 
Ad. 3 - Informacja na temat działalności NZOZ „Szpital Le śny”                                       
w Kostrzynie nad Odrą. 
 

Pani Małgorzata Kosiewicz Pełnomocnik Dyrektora NZOZ „Szpital Leśny” 
przedawniła informację na temat funkcjonowania szpitala za okres od 01.09.2007 
roku.  
W swoim wystąpieniu Pani M. Kosiewicz przedstawiła informację na temat 
działalności poszczególnych oddziałów szpitala, tj. wewnętrznego, chirurgicznego, 
okulistyki, ginekologii,  intensywnej terapii, rehabilitacji, zakładu opiekuńczo-
leczniczego oraz poradni specjalistycznych. Stwierdziła, iż większość oddziałów 
funkcjonuje  prawidłowo, poza oddziałem wewnętrznym, w którym przez pewien 
okres wystąpiły braki w obsadzie personelu medycznego. W związku z tym, iż zakład 
pediatrycznych nie funkcjonował od 01.09.2007 r., nie udało się podpisać kontraktu z 
NFZ na kolejny rok. Natomiast poradnie specjalistyczne działają w niezmienionej 
formie, jak w okresie przed przekształceniem szpitala.  
Pani M. Kosiewicz  poinformowała, iż na 2008 rok przygotowywany jest plan 
rzeczowo-finansowy. Planowane są również zakupy strategiczne w zakresie 
wyposażenia szpitala w sprzęt medyczny ponieważ obecne urządzenia są już 
wyeksploatowane. Konieczne jest również wprowadzanie badań diagnostycznych, a 
do tego niezbędny jest odpowiedni sprzęt medyczny.  Dużym problemem są zbyt 
wysokie koszty związane z utrzymaniem obiektów, czego przykładem jest energia 
cieplna, której koszt miesięczny wynosi 70 tys.zł . Pani Pełnomocnik nadmieniła, iż 
Dyrekcja NZOZ zakłada pozyskanie środków unijnych na przeprowadzenie remontów 
w celu dostosowania szpitala do warunków unijnych. 
 
Radna A. Bajor zwróciła się o wyjaśnienie , czy zaprzestanie funkcjonowania oddziału 
pediatrycznego jest wynikiem złej woli NFZ  ? 
 
Pani M. Kosiewicz wyjaśniła, że kontraktu na prowadzenie oddziału pediatrycznego 
nie było już zawartego w roku 2007, ale taka jest strategia NFZ, który nie podpisał 
kontraktu z wieloma szpitali w Polsce. Zbyt mała populacja spowodowała, iż nie ma 
zapotrzebowania na funkcjonowanie zbędnych oddziałów pediatrycznych, stały się 
one nieopłacalne. Mimo, iż  nie podpisano kontraktu, szpital w Kostrzynie przez 24 
godziny prowadzi dyżur pediatryczny, a szpitale w Dębnie, Słubicach i Gorzowie 
przyjmują pacjentów na oddziały pediatryczne. Jednocześnie dodała, że transport 
pacjentów do tych szpitali nie jest zadaniem NZOZ , także leży to w gestii pacjentów. 
 
Radny R. Andrys stwierdził, iż w Kostrzynie zamieszkuje ponad 4000 osób, które nie 
skończyły 18-tego roku życia, a więc jest dość duża grupa potencjalnych pacjentów. 
Radny zwrócił się z pytaniem, czy pomoc ze strony Rady Miasta i Burmistrza Miasta 
będzie potrzebna, aby przywrócić działalność oddziału pediatrycznego ? 
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Pani M. Kosiewicz była zdania, że każda pomoc jest potrzebna, aby doszło do 
zawarcia kontraktu z NFZ. 
 
Radna M. Nowakowska zwróciła się z pytaniem dotyczącym ilości pacjentów 
przebywających na oddziale opiekuńczym oraz personelu średniego zatrudnionego na 
tym oddziale ? 
 
Pani Pełnomocnik wyjaśniła, że na oddziale opiekuńczym zatrudnionych jest 15 
pielęgniarek i 5salowych, co zdecydowanie jest za mało przy zakwaterowanych 
obecnie 55 pacjentach. Prowadzono starania, aby ten oddział nie przynosił strat, bo o 
zyskach nie można na razie myśleć. Z powodu braku personelu podjęto decyzję o 
zatrudnieniu terapeuty i pracownika socjalnego na ½ etatu. Od stycznia 2008 roku 
zatrudniono również rehabilitanta i dodatkową jedną osobę z personelu średniego. 
Przewidziano również zatrudnienie dwóch mgr fizykoterapii, ale obecne kandydatury 
oczekiwały zbyt wysokich poborów. 
 
Radna S. Martynowicz stwierdziła, iż nie można pogodzić się z tym, iż w Kostrzynie 
nie funkcjonuje oddział dziecięcy, dlatego też należy przeprowadzić akcję zebrania 
podpisów mieszkańców Kostrzyna na temat przywrócenia tego oddziału w 
kostrzyńskim szpitalu i oświadczyła, że ZHP przygotowany jest do akcji „Harcerze-
dzieciom” na najbliższą sobotę i niedzielę. 
 
Pani M. Kosiewicz wyraziła wdzięczność za troskę i chęć niesienia pomocy. Pani 
Pełnomocnik podkresliła ponownie, że oddział dziecięcy nie zostało zamknięty z winy 
szpitala, tylko NFZ, a jego reaktywacja nie będzie łatwa, ponieważ został już 
zamknięty. W podobnej sytuacji znalazł się oddział chirurgiczny w okresie lipca-
sierpnia 2007 r., który miał być zamknięty. 
 
Radny B. Samosionek był zdania, że problem związany z zamknięciem oddziału 
pediatrycznego należy postrzegać z punktu widzenia mieszkańców, czyli 
potencjalnych pacjentów, a nie administracji. Radny zwrócił się z pytaniem, czy 
szpital posiada zabezpieczenie kadrowe? Kolejne pytanie Radnego dotyczyło 
posiadania środków finansowych na planowany zakup sprzętu ? Radny zwrócił uwagę, 
iż w Słońsku zamknięto poradnię „K”, a pacjenci korzystający z jej usług, nie 
wyrażają zadowolenia z usług pozostałych poradni.  
 
Pani M. Kosiewicz stwierdziła, że szpital w Kostrzynie nie należy do najlepszych w 
okolicy, ale ma nadzieję, że jest na dobrej drodze, aby to zmienić. Odpowiadając na 
pytania radnego, wyjaśniła, że środki na zakup sprzętu są ujęte w planie rzeczowo-
finansowym, który nie został jeszcze podpisany, a więc formalnie nie jest przyjęty. 
Poradnia „K” została zamknięta, ponieważ konkurs na prowadzenie poradni w 
Słońsku nie został ogłoszony dla NZOZ w Kostrzynie, tylko dla innego podmiotu. 
Odnośnie zabezpieczenia kadrowego Pani M. Kosiewicz wyjaśniła, że w szpitalu 
zatrudniony jest tylko jeden pediatra, a więc w obecnej sytuacji nie ma możliwości 
uruchomienia oddziału pediatrycznego. Jeżeli pojawią się szanse i nastąpi ogłoszenie 
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konkursu przez NFZ na prowadzenie pediatrii, to wówczas podjęte zostaną działania w 
celu pozyskania lekarzy na ten oddział. 
 
Radny B. Samosionek zwrócił się o wyjaśnienia dotyczące działalności zespołu 
ratowniczego. 
 
Pani Pełnomocnik M. Kosiewicz wyjaśniła, iż przygotowywano się, aby teren 
Kostrzyna obsługiwał jeden zespół ratowniczy i dwa zespoły podstawowe. NFZ 
ogłosił konkurs tylko na prowadzenie dwóch zespołów podstawowych. W związku z 
powyższym NZOZ w Kostrzynie złożył odwołanie w tej sprawie i zostało ono 
przyjęte. Ostatecznie ogłoszono konkurs na prowadzenie jednego zespołu 
ratowniczego i jednego zespołu podstawowego, dlatego też konieczne było zwolnienie  
trzech pracowników, ze względu na brak odpowiednich kwalifikacji. W trakcie dyżuru 
do dyspozycji pacjentów jest jeden lekarz i dwóch ratowników. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz nadmienił, iż na posiedzeniu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, poprzedni Pełnomocnik Dyrektora NZOZ Pan Artur 
Malejka stwierdził, iż istnieje możliwość wygospodarowania kilku sal dla potrzeb 
oddziału pediatrycznego na innym oddziale.  
 
Pani M. Kosiewicz wyjaśniła, iż przepisy zabraniają, aby na innych oddziałach mogły 
funkcjonować sale na potrzeby oddziału pediatrycznego.  
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się o sprecyzowanie wypowiedzi Pani Pełnomocnik na temat 
minimalnego zmniejszenia zatrudnienia.  
 
Pani M. Kosiewicz wyjaśniła, że redukcja zatrudnia objęła trzech pracowników, ale w 
ich miejsce zatrudniono pięciu nowych pracowników. W dziale pomocy doraźnej 
zwolniono trzech pracowników, ponieważ nie posiadali odpowiednich kwalifikacji. W 
roku 2008 dyrekcja NZOZ zaplanowała kilkuprocentowe podwyżki wynagrodzenia 
dla kadry lekarskiej, co uzyskało aprobatę lekarzy i zrozumienie możliwości 
finansowych szpitala. Również prowadzone są rozmowy z personelem średnim o 
możliwościach podwyższenia płac, ale w tym przypadku należy poczekać do miesiąca 
kwietnia, ponieważ do tego czasu obowiązują dotychczasowe kontrakty z NFZ. 
 
Radna M. Nowakowska zwróciła się o przedstawienie powodów, dla których podjęto 
decyzję o zamknięciu pracowni rentgenowskiej przy ul. Kard. St. Wyszyńskiego?. 
Kolejne pytanie Radnej dotyczyło programów profilaktycznych, jakie będą 
prowadzone przez NZOZ w Kostrzynie w ramach umowy z NFZ. 
 
Pani M. Kosiewicz wyjaśniła, że ze względu na ograniczenia kadrowe pracownia 
rentgenowska nie będzie świadczyć usług. Ponadto sprzęt rentgenowski w szpitalu jest 
już wyeksploatowany, a koszty jego naprawy zbyt duże, a więc planowe jest 
przeniesienie sprzętu z pracowni przy ul. Wyszyńskiego. Odnośnie drugiego pytania, 
poinformowała, iż od 01.01.2008 r. podpisano umowę na prowadzenie badań 
profilaktycznych w zakresie chorób szyjki macicy. 



 8

 
Radna A. Bajor stwierdziła, iż część kostrzyńskich lekarzy zrezygnowała z pracy w 
szpitalu, przenosząc się do innych placówek leczniczych. Radna zwróciła się o 
wyjaśnienie w tej sprawie. 
 
Pani M. Kosiewicz stwierdziła, iż od początku tworzenia nowej jednostki, dyrekcji 
NZOZ zależało na utrzymaniu kadry z Kostrzyna, ale nie wszyscy lekarzy wyrażali  
chęć współpracy. Możliwe, że niezgodność co do wysokości wynagrodzenia, 
warunków umowy, czy też brak odpowiedniego sprzętu diagnostycznego miało wpływ 
na rezygnację z pracy w kostrzyńskim szpitalu.. Pani Pełnomocnik była zdania, iż w 
tej sytuacji należałoby skierować pytanie do osób, które zrezygnowały z pracy, 
ponieważ trudno wypowiadać się za innych.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zwrócił uwagę, iż uzyskanie 12 tys. punktów  na oddziale  
chirurgicznym stanowi więcej niż na kilku innych oddziałach łącznie.  Burmistrz 
zapytał, czy przewidziano wprowadzenie usług komercyjnych w szpitalu ? 
 
Pani Pełnomocnik M. Kosiewicz wyjaśniła, iż pomysłem na świadczenie usług 
komercyjnych jest wprowadzenie artroskopii, ale nie do końca jest przekonana o 
potrzebie wprowadzenia usług komercyjnych.  
 
Radny M. Jaszcz zapytał, czy szpital współpracuje z przychodniami rodzinnymi w 
Kostrzynie ? 
 
Pani M. Kosiewicz stwierdziła, iż szpital jest kontynuacją przychodni rodzinnych, a 
więc spotkamy się, aby poznać oczekiwania lekarzy rodzinnych w stosunku do nas.  
 
Radna A. Bajor zwróciła się z pytaniem, czy szpital posiada odpowiedni sprzęt na 
prowadzenie badań mammograficznych ? 
 
Pani M. Kosiewicz wyjaśniła, że szpital nie prowadzi programu profilaktycznego na 
badania mammograficzne. Dodała, że na wyposażeniu szpitala jest mammograf z 2001 
roku, który jest serwisowany i w razie potrzeby naprawiany. 
 
Radny R. Andrys zapytał, czy istnieje możliwość uruchomienia całodobowej apteki na 
terenie szpitala ? 
 
Pani M. Kosiewicz wyjaśniła, że ze względu na wymogi lokalowe, personalne, a także 
koszty, utworzenie całodobowej apteki nie jest możliwe. 
 
Radny A. Bogdański stwierdził, iż nie jest zadowolony z faktu, że oprócz oddziału 
okulistycznego, tzw. „kołem zamachowym” szpitala jest zakład opieki leczniczej. 
 
Pani  Pełnomocnik M. Kosiewicz nie zgodziła się z wypowiedzą Radnego, ponieważ 
jej zdaniem prowadzenie tego oddziału wymaga ponoszenia dużych nakładów  w 
związku ze stawianymi wymogami, a więc nie jest to komórka dochodowa. 
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Ad. 4  - Podjęcie uchwał. 
 
a)  Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia ustalenia wartości jednego punktu w 

złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
budżetowych i zakładach budżetowych będących jednostkami organizacyjnymi 
Miasta Kostrzyn  nad Odrą (druk nr 1),  

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XVII/122/07,  która stanowi załącznik nr  3 do protokołu. 
 
 
b) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Osiedla Szumiłowo II etap  w 
Kostrzynie nad Odrą (druk nr 2) 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XVII/123/07,  która stanowi załącznik nr  4 do protokołu. 
 
 
c) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do  sporządzenia zmiany miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego terenów dla potrzeb Kostrzyńsko-
Słubickiej Specjalnej  Strefy Ekonomicznej w Kostrzynie nad Odra  i sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru ograniczonego 
ulicami Kościelna- Asfaltowa - Olczaka w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 3) 

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XVII/124/07,  która stanowi załącznik nr  5 do protokołu. 
 
 
d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych           

(druk nr 4) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XVII/125/07,  która stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 
 
e) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii odnośnie zamiany  mienia 

stanowiącego własność Miasta   Kostrzyn nad Odrą  na mienie będące własnością  
Miejskich Zakładów Komunalnych Sp. z o.o. w Kostrzynie nad Odrą poprzez 
zmianę w udziałach oraz zwiększenia udziałów  (druk nr 5a),  

 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
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Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XVII/126/07,  która stanowi załącznik nr  7 do protokołu. 
 
 
f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie w obrocie oznaczenia 

zwierającego nazwę  „Kostrzyn nad Odrą” (druk nr 6). 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XVII/127/07,  która stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 
 
 
 
g) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Wielkopolski 

Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych” (druk nr 7), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XVII/128/07,  która stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 
 
 
h) Projekt uchwały w sprawie zmian Budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2008 rok 

(druk nr 8), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XVII/129/07,  która stanowi załącznik nr  10 do 
protokołu. 
 
 
i) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

gorzowskiego (druk nr 9) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr XVII/130/07,  która stanowi załącznik nr  11 do 
protokołu. 
 
 
Ad. 5 - Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych i doraźnych z pracy 
Komisji za 2007 r. 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów pan P. Tadla 
przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji za 2007 rok (sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu). 
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych pan A. Bogdański zaprezentował 
sprawozdanie z pracy Komisji za 2007 rok,  które stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu. 

 
Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani M. Nowakowska  przedłożyła 

sprawozdanie z pracy Komisji za 2007 rok, które stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu. 

 
 
Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej Pan A. Żołna zaprezentował 

sprawozdanie z pracy Komisji za 2007 rok (sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu). 

 
 
Ad. 6 - Interpelacje i wnioski radnych. 
 
 
Radny P. Tadla zgłosił wniosek dotyczący wystąpienia do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych  w sprawie wykonania remontu nawierzchni drogi ul. Sikorskiego na 
odcinku – Bank BZWBK – most nad rzeką Warta. Obecny stan nawierzchni stwarza 
poważne zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu samochodowym na w/w odcinku. 
 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że pismo zostało wysłane i odbyły się rozmowy z dyrekcją, 
w wyniku których ustalono, iż droga na tym odcinku będzie remontowana. 
 
 
Radny M. Jaszcz wnioskował o rozważenie możliwości zamontowania lampy 
oświetleniowej na drodze prowadzącej do przepompowni na Os. Warniki. Radny 
nadmienił, iż w tym miejscu znajduje się słup wysokiego napięcia, a więc inwestycja 
ograniczyłaby się tylko do zamontowania lampy.  
 
Radny R. Andrys zgłosił wniosek (na piśmie) w sprawie zamontowania (doraźnie) kilu 
lamp oświetleniowych wzdłuż ulicy Prostej. 
 
 
Ad. 7 - Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przystąpił do omówienia pisma Starostwa 
Powiatowego dotyczącego możliwości zwiększenia zakresu usług świadczonych przez 
Filię Wydz. Komunikacji w Kostrzynie nad Odrą. 
 
Wicestarosta Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Tomczak  poinformował, iż Powiat 
wystąpił z pismem skierowanym do Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie 
rozważenia możliwości zwiększenia zakresu zadań obecnie funkcjonującej Filii Wydz. 
Komunikacji, a tym samym poniesienia pewnych nakładów finansowych związanych 
z tą inwestycją oraz kosztów utrzymania. W 2001 r. Miasto Kostrzyn wystąpiło z 
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wnioskiem utworzenia Wydz. Komunikacji w Kostrzynie. Wówczas zawarto pierwsze 
porozumienie określające zakres zadań i ponoszonych kosztów.  
W związku z tym, iż Gmina Witnica wystąpiła z wnioskiem utworzenia Filii Wydz. 
Komunikacji, Powiat postanowił wyjść również z taką propozycją do Burmistrza 
Miasta Kostrzyn nad Odrą.  Warunkiem zwiększenia zakresu usług dla mieszkańców 
Kostrzyna jest pokrycie kosztów związanych z uruchomieniem  i funkcjonowaniem 
Filii, a także odpowiedni poziom ochrony sprzętu i pomieszczeń, w których będą 
przetwarzane dane udostępnione przez SI CEPiK.  
Wicestarosta wyjaśnił, że jest to propozycja do rozważenia, ponieważ Filia Wydz. 
Komunikacji może funkcjonować na dotychczasowych zasadach.  W odpowiedzi na 
wniosek Powiatu, Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż w budżecie na 2008 rok nie 
przewidziano takich wydatków, ale nie ma przeszkód, aby w roku bieżącym przy 
konstrukcji budżetu na 2009 rok powrócić do rozmów. Wicestarosta G. Tomczak 
stwierdził, iż w obecnej sytuacji nie można prowadzić usług w pełnym zakresie, 
ponieważ konieczne jest podłączenie stałego łącza, co wiąże się z poniesieniem 
kosztów, a więc rozumie odłożenie decyzji na późniejszy okres. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt powiedział, iż pismo skierowane w tej sprawie zostało 
odebrane, jako zaproszenie do rozmów, a nie udzielenie jednoznacznej odpowiedzi. 
Burmistrz nadmienił, że Miasto ponosi już roczne koszty w wysokości 69 tys. zł. 
związane z  funkcjonowaniem Filii, takie jak wynagrodzenie pracownika, utrzymanie 
obiektu, materiały biurowe, transport. Natomiast doprowadzenie stałego łącza, to 
dodatkowy koszt inwestycyjny, a także zwiększenie rocznych kosztów utrzymania 
Filii o kwotę 28 tys. zł.. Burmistrz był zdania, iż jest to temat do rozmów, ale należy 
się nad tym jeszcze zastanowić szczególnie w kontekście korzyści dla mieszkańców. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się z pytaniem, czy w tej sprawie Rada 
Miasta na dzisiejszej sesji ma wyrazić swoją opinię. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że wniosek Powiatu można rozpatrzyć dopiero 
przy ustalaniu budżetu na następny rok, a więc temat na razie należy odłożyć w czasie. 
 
Kolejnym punktem w sprawach różnych było dokonanie wyboru radnych Rady Miasta 
do składu Komisji Konkursowych na realizację zadań publicznych w zakresie : 

1. Szkolenie dzieci młodzieży w sekcjach sportowych. 
2. Organizacja spotkań kulturalnych i konferencji. 
3.  Prowadzenie Klubu abstynenta. 
4. Akcja „lato” dla dzieci i młodzieży z rodzin patologicznych. 
5. Prowadzenie świetlicy socjoterapeutycznej 
6. Organizacja spotkań i konferencji oraz aktywizacja osób 

niepełnosprawnych 
 
Radna S. Martynowicz była zdania, że przed dokonaniem podziału środków za 
organizację zadań publicznych, należałoby dokonać oceny sprawozdań z działalności 
organizacji pozarządowych i stowarzyszeń  z wydatkowania środków otrzymanych w 
roku ubiegłym. 
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Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, iż ze względu na ograniczenia czasowe nie można 
przesunąć ogłoszonego już konkursu w BIP, w którym określono termin składania 
ofert do 13 lutego br. 
 
Radna S. Martynowicz zgłosiła wniosek, aby składy Komisji konkursowych dokonać 
w drugiej połowie miesiąca lutego br.\ 
W wyniku przeprowadzonego głosowania tj. 1 radny głosował „za”, 5 radnych 
„wstrzymało się” od głosowania, 8 radnych głosowało „przeciw” – wniosek nie został 
przyjęty. 
 
 Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur 
do składu Komisji Konkursowych do rozpatrzenia ofert na realizację zadań 
publicznych z zakresu, tj.: 
 
1) Szkolenie dzieci młodzieży w sekcjach sportowych. 
 
Radna A. Bajor zgłosiła kandydaturę Radnego J. Saka. 
Radny J. Sak wyraził zgodę. 
 
Radna A. Bogdański zgłosił kandydaturę Radnego M. Jaszcza. 
Radny M. Jaszcz wyraził zgodę. 
 
Radna M. Kopertowska-Krawiec zgłosiła kandydaturę Radnej M. Nowakowskiej. 
Radna M. Nowakowska wyraziła zgodę. 
 
Radny M. Tatarewicz zgłosił kandydaturę Radnego P. Tadli. 
Radny P. Tadla wyraził zgodę  
 
Następnie poddano pod głosowanie powyższy skład Komisji Konkursowej. 
W wyniku głosowania – 12 „za”, 2 radnych „wstrzymało się” od głosowania -                
Rada Miasta przyjęła skład Komisji Konkursowej. 
 
 
2) Organizacja spotkań kulturalnych i konferencji. 
 
Radna A. Bogdański zgłosił kandydaturę Radnego M. Jaszcza. 
Radny M. Jaszcz wyraził zgodę. 
 
Radny M. Tatarewicz zgłosił kandydaturę Radnej A. Bajor. 
Radna A. Bajor wyraziła zgodę. 
 
Radny A. Żołna zgłosił kandydaturę Radnej B. Gęzikiewicz. 
Radna B. Gęzikiewicz nie wyraziła zgody. 
 
Radny M. Jaszcz zgłosił kandydaturę Radnego A. Żołny. 
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Radny A. Żołna nie wyraził zgody. 
 
Radny M. Tatarewicz zgłosił kandydaturę Radnego M. Kunta. 
Radny M. Kunt wyraził zgodę. 
 
Radny A. Żołna zgłosił kandydaturę Radnego J. Saka. 
Radny J. Sak wyraził zgodę. 
 
Następnie poddano pod głosowanie powyższy skład Komisji Konkursowej. 
W wyniku głosowania – 13 „za”, 1 radny „wstrzymał się” od głosowania -                         
Rada Miasta przyjęła skład Komisji Konkursowej. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zgłosił propozycję, aby powyższe kandydatury 
radnych powołano również do składu Komisji Konkursowych do rozpatrzenia ofert na 
realizację zadań publicznych z zakresu , tj. : 
 
1) Akcja „lato” dla dzieci i młodzieży z rodzin patologicznych. 
 
Skład Komisji : 

1. Radny J. Sak 
2. Radny M. Jaszcz 
3. Radna M. Nowakowska 
4. Radny P. Tadla 

 
2) Prowadzenie Klubu abstynenta. 
3) Prowadzenie świetlicy socjoterapeutycznej 
4) Organizacja spotkań i konferencji oraz aktywizacja osób niepełnosprawnych 
 
Skład Komisji : 

1. Radny M. Jaszcz 
2. Radna A. Bajor 
3. Radny M. Kunt 
4. Radny J. Sak 

 
Rada Miasta w wyniku głosowania – 10 „za”, 4 radnych „wstrzymało się” od 
głosowania – przyjęła powyższe składy Komisji Konkursowych. 
 
 
W związku z tym, że porządek obrad XVII sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 18.00. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 
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